
Protokoll styrelsemöte 

 

 

 
1 (3) 

VÄSTRA FRÖLUNDA KONSTÅKNINGSKLUBB 

PROTOKOLL FRÅN STYRELSEMÖTE 

 

 

Datum: 2022-09-26 kl. 18:00-20.30  

 

Plats:  Slottsskogsvallens konferensrum samt digitalt via Teams 

 

Närvarande:     

Dan Strömberg (DS) 
Erika Ejnarsson (EE) 
Jenny Nihlen (JN) 
Camilla Ekstrand (CE) 
Tereza Lundberg (TL) 
Ulla Zetterquist (UZ) 
Karin Sundell (KS) 
Lan Le (LL) 
Jessica Brant Johansson (JBJ) 
 
Frånvarande: 
Samantha Theerawat (ST) 
 
 

 

1) Välkomna och dagordningens godkännande 

2) Beslut om protokollskrivare och justerare. 

Protokoll: CE, justerare: TL 

3) Föregående mötesprotokoll  

Inga synpunkter. Protokollet fastställdes. 

4) Korta rapporter (test, SKF:s årsmöte, …)  

Test har hållits i Rambergsvallen och klubben har fått flera nya klubbtävlingsåkare. 

SKF:s årsmöte har hållits. Maria Bergqvist representerade VFKK.  

  

5) Nycklar, emailadresser, behörigheter, belastningsregister, m.m. 

Alla i nya styrelsen har nu fått VFKK-adresser. De styrelsemedlemmar som inte lämnat utdrag 

från belastningsregistret ska göra det. Alla tränare förutom en har lämnat in, Jenny 

påminner. 

 

6) Fördelning av arbetsuppgifter inom styrelsen – vakanta positioner, oklarheter, m.m. 

Fråga bordlagd 
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7) Ny tränare? 

Ingen ny tränare är rekryterad efter Thomas ännu. Klubben löser schemat med befintliga 

tränare under hösten.  

 

8) Schemat  (kostnadsbilden, m.m.)  

Vi behöver se över ekonomin och se över hur träningstider/tränarna är fördelade framöver. 

Dan och Erika tittar över och samråder med tränarna om eventuella förändringar i schemat. 

Elit-isen är krånglig att fördela över stadens klubbar och ibland är det för få åkare på isen.  

 

9) Ekonomi i samband med tävlingar  

Beslut att höja den avgift deltagaren betalar till klubben för medföljande tränare från 150kr 

till 200kr. Även avgiften för test höjs från 150 kr till 250 kronor för VFKKs åkare. Resttest höjs 

till 150 kr. Eventuella åkare från andra klubbar betalar framöver 300 kr för test. Detta då 

summan har varit samma under flera år.  

 

10) Övriga ekonomiska frågor 

Vissa bidrag som klubben fick föregående år kommer ej att betalas ut detta år vilket kommer 

att påverka ekonomin. Hur ska elitåkarna hanteras framöver? Fortsatt diskussion behöver 

ske.  

 

11) Nya hemsidan och andra kommunikationsfrågor  

Ny hemsida har lanserats och kommer att fyllas på med mer information framöver. Den 

gamla hemsidan är fortfarande synlig på webben men med infotext om att uppdatering inte 

längre sker.  

 

12) Datum Julshow    

Nytt datum blir 11 december, på eftermiddagen någon gång mellan 14.30-19.30 

 

13) Skridskoskolan (café, märkesförsäljning, styrelserepresentation, m.m.) 

Beslut om att ta fram en sektion på hemsidan med FAQ (vanligen förekommande frågor) som 

kan tänkas ställas av nya föräldrar. Diskussion ifall styrelsemedlemmar även framöver ska 

vara med i ishallen och representera klubben i samband med skridskoskolan. Café kommer 

att hållas på lördagar i Marconi där klubben fått tillgång till två skåp. Fram till höstlovet 

kommer Maria A och CE att hålla i cafét. 

 

14) Stjärntävlingen 

I nuläget 115 st anmälda till VFKK Stjärnan som hålls i Tuve ishall i oktober. 

 

15) Höstlovsträning 

      Ingen ytterligare info finns i nuläget 

 
16) Övriga frågor (idéer för utveckling av verksamheten)  

Fråga bordlagd 
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17) Nästa möte  

24/10 18.30-21 i Frölundaborg 

 

Vid protokollet: Camilla Ekstrand   

 

 

Justeras:       

 

      

 

Dan Strömberg, ordförande  Tereza Lundberg, justerare          


